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“Special times call for special venues, again”

You are cordially invited to attend a virtual presentation:

Wautherich & Co.’s Annual Update
Wednesday January 26, 2022

Via the Zoom video conferencing platform
(a Zoom invitation will be emailed following your confirmation that you would like to attend)

Presentation: 17:30 to 18:30

Presentation by Wil Wutherich, B.Sc., MBA, Registered Portfolio Manager and
President of Wutherich and Company Investment Counsel Inc.

Wil will discuss his investment philosophy and style, carry out an annual review of the
company’s Model Portfolio and highlight the value he sees in the stocks we currently own

Please let us know whether you can attend by January 20, 2022 by calling
Jean-Francis Archambault at 514-924-4438, or via email at jf@wutherich.ca

“Des temps spéciaux NOUs amenent un rendez-vous spécial, encore”

Vous étes cordialement invites a une présentation virtuelle:

Mise a Jour Annuelle Wutherich & Co.

Mecredi le 26 janvier 2022

Via la plateforme de vidéo conférence Zoom
(une invitation Zoom vous sera envoyé par courriel suivant votre confirmation que vous souhaitez participer)

Présentation: 17h30 a 18h30

Présentation de Wil Wutherich, B.Sc., MBA, Gestionnaire de Portefeuille Autorisé, et
Président de Conseillers en Valeurs Wutherich et Compagnie Inc.

Wil présentera sa philosophie et son style d’investissement, effectuera une mise a jour annuelle du Portefeuille Modele
de la compagnie et donnera un apergu de la valeur qu'il voit dans les titres que nous détenons actuellement

Veuillez nous confirmer votre présence d’ici le 20 janvier 2022 en appelant
Jean-Francis Archambault au 514-924-4438, ou via courriel a jf@wutherich.ca




